
Z A P I S N I K  
 

sa 1. sastanka radne skupine AK SCHNEE OFF ROAD 
zakazanog za ponedjeljak 27.10.2008.g. s početkom u 18,00 sati u prostorijama  

restorana "Sesvetska dolina" u Sesvetama, Bistrička bb 
 
 
 
 
Prisutni:  

1. Snježana Jurić 
2. Nebojša Gvozdić 
3. Stjepan Jakopčić 
4. Renato Klaričić 
5. Nena Erak 
6. Anđelko Srabinec 
7. Dalibor Lončar 
8. Gordan Jelača 
9. Marina Kosanović 
10. Mario Hranić 
11. Uroš Jereb 
12. Marko Lipovec 
13. Danijel Posavec 

 

Odsutni: 
14. Zoran Lenart 
15. Anđelko Cvek 
16. Damir Magić 
17. Amir Perviz 
18. Bruno Milički 
19. Gordan Čeak 
20. Antonio Leljak 
21. Danijel Belošević 
22. Matijaž Žagar 
23. Neven Kuharić 
24. Marinka Čačić 
25. Davor Belošević 

 

Odsutni članovi čiji se glasovi ne uzimaju u obzir "radne skupine":  
26. Bruno Čeak, maloljetan 
27. Martina Lovrek, maloljetna 
28. Nedim Perviz, maloljetan 
29. Ivančica Matuša, opravdano 
30. Anita Čačić 

 
Odsutni članovi pod rednim brojevima od 14. do 25. su prije sastanka podržali Prijedlog 
Dnevnog reda iako su opravdano bili spriječeni prisustvovati sastanku (radni ponedjeljak). 
 
 

Sastanak je započeo u 18,20 sati. 
 
 
Prijedlog Dnevnog reda je jednoglasno prihvaćen te postaje: 
 
DNEVNI RED 

1. Informativni izvještaj o lokaciji održavanja natjecanja 
- uključena pomoć mještana (domaćin, lovci, policija…) 

2. Plan natjecanja 
- upoznavanje sa disciplinama i kategorijama, prihvaćanje prijedloga itd. 
- upoznavanje sa svim potrebnim detaljima vezanim uz jedno natjecanje 

3. Utvrđivanje i podjela radnih zadataka  
- kreiranje tabele zadataka i osoba koje ih mogu odraditi 
- rokovi izvođenja zadataka 

4. Financijska situacija u odnosu na pomoć mještana 
- upoznavanje sa detaljima koje će na sebe preuzeti mještani 
- dogovor i plan oko financiranja pomoći mještana 

5. Razno 
 



RASPRAVA I ZAKLJUČCI   

Sastanak je otvorila Snježana Jurić, predsjednica kluba, te je nakon pozdrava prisutnih, 
zahvalila na odazivu i pokazanom interesu za organizaciju natjecanja. 
Izvršene su uplate članova koji su naručili klupske majice, a Anđelko Srabinec je na 
sastanak dostavio majice donirane od strane "APO Srabinec". 
 
 
1. INFORMATIVNI IZVJEŠTAJ O LOKACIJI ODRŽAVANJA NATJECANJA 
 
Ad. 1   
Prisutni članovi su upoznati da Klub ima priliku organizirati natjecanje koje bi se trebalo 
održati u prvoj polovici slijedeće godine, u periodu od ožujka do svibnja 2009.. 
Također su upoznati s lokacijom održavanja, kao i informacijom da su mještani otvoreni za 
ideju o off road natjecanju. 
Općina na kojoj postoji velika mogućnost za ustupe zemljišta te suglasnosti nadležnih 
institucija je Ribnik, relacija između Netretića i graničnog prijelaza Jurovski Brod na području 
Karlovačke županije. 
Ideja je potaknuta prilikom pripreme 1. off road druženja na području Ribnika u organizaciji 
g. Dine Cara koji ima vlastiti moto i autocross poligon i spreman ga je ustupiti na korištenje, 
a njegovim posredstvom i susretljivošću mještana, vjerojatnost za dobivanje potrebnih 
suglasnosti je vrlo velika. 
Osim poligona, ribnički krajolik krasi i prekrasna šuma na brdu Lipnik, koji ima izvrsne 
šumske putove idealne za road book. 
 
 
2. PLAN NATJECANJA 
 
Ad. 2 
Radna skupina je upoznata s namjerom da se natjecanje mora raditi prema Pravilniku 
HORS-a te su svi upućeni da ga pročitaju i prouče. Natjecanje bi trebalo trajati 2 dana 
(subota, nedjelja) te bi trebalo uključiti soft i hard discipline: road book, posebni ispiti za 
hard u obliku težih/ekstremnijih prepreka na poligonu, a za soft posebni ispiti koji neće biti 
brzinci već će obuhvaćati nagibe, blato, uspone i sl. Prijedlog je da se uvrste i ATV/Quad 
vozači, te možda (ovisno o vremenu i brojčanom stanju ljudi) i SUV vozila za neku turističku 
vožnju. 
Obzirom na činjenicu da je većina članova manje upućena u obim posla koji je pred Klubom, 
spomenute su samo neke najosnovnije stavke koje je potrebno ispuniti: trasiranje road 
booka hard/soft, priprema poligona za posebne ispite hard/soft/extreme, nabava velikog 
šatora (1 ili 2 kom), hrane, pića, nagrada u vidu pehara, novčanih ili robnih u 
protuvrijednosti dogovorenoj u HORS-u, trake za označavanje, komunikacijskih uređaja i sl. 
Obzirom na rok od cca 5 mjeseci, potrebno je odmah krenuti u realizaciju i maksimalno se 
založiti da se natjecanje pripremi i organizira na najbolji mogući način. Dodatna informacija 
je da sezona lova prestaje u veljači 2009., a moto i autocross sezona počinje u svibnju te je 
potrebno stazu i terene vratiti u prvobitno stanje. 
 
 
3. UTVRĐIVANJE I PODJELA RADNIH ZADATAKA 
 
Ad. 3 
U uvodu je spomenuto da road book ne mogu raditi članovi koji nikada nisu odvozili niti 
jedno natjecanje, a pogotovo oni koji nisu čak niti posjetili neko od natjecanja. U soft 
disciplini vezano za road book, raditi će Nebojša Gvozdić uz pomoć ostalih članova, a u 
hardu će to biti Uroš Jereb, Matijaž Žagar s terencima za hard, te Anđelko Srabinec s ATV 
vozilom, uz pomoć ostalih članova. Danijel Belošević je putem telefona ponudio sudjelovanje 



sa svojom Toyotom koja je trenutno na popravku, a ukoliko ne bude u mogućnosti 
prisustvovati više od nekoliko vikenda za trasiranje, vozilo će ostaviti na raspolaganje Klubu. 
Svi ostali članovi trebaju pomagati kako najbolje znaju i mogu, a svi zajedno trebamo 
potražiti sponzore i donatore kako bi se osigurale propisane nagrade i ostalo. 
 
 
4. FINANCIJSKA SITUACIJA U ODNOSU NA POMOĆ MJEŠTANA 
 
Ad. 4 
Trenutno financijsko stanje u Klubu nam ne može pomoći obzirom da osim klasičnih 
troškova održavanja računa, kupnje majica i sl. na računu imamo jako malo novaca kojim 
treba pokriti troškove održavanja žiro-računa, organizacijskog dijela pripreme natjecanja i sl. 
Dino Car i Robert Jarnević će pomoći ustupanjem poligona i preuzimanjem ugostiteljstva na 
sebe, a dodatno će pomoći oko kontakata sa lovcima, općinarima, vatrogascima, DVD-om, 
policijom i sl. 
Izlazno rješenje je traženje financijskih sredstava od strane svih članova Kluba prema 
sponzorima, donatorima i inim i to počevši od danas. 
 
 
5. RAZNO 

 
Ad. 5 
Raspravljalo se o načinima prikupljanja financijskih sredstava, ili robnih nagrada, pehara, 
naljepnica i sl. te su članovi upućeni da već sada počnu s prikupljanjem osnovnih dozvola, 
sponzorstava, donacija itd. koji su neophodni da bi se natjecanje održalo. 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
Prisutni članovi su se složili da Klub može početi raditi na pripremi natjecanja te da se treba 
primiti posla kako bi se što prije počelo sa pripremnim radnjama. 
Svaki član se obvezao dati svoj doprinos organizaciji prije, za vrijeme natjecanja, te nakon 
samog natjecanja kako bi se sve što nam bude dano na korištenje vratilo u prijašnje stanje.  
 
 
 
Sastanak je zaključen 27.10.2008. u 22,10 sati. 
 
 
 
 

 
ZAPISNIČAR:         
Snježana Jurić                  

 
 

__________________       
 

 
OVJEROVITELJ ZAPISNIKA:     OVJEROVITELJ ZAPISNIKA: 
Uroš Jereb       Marko Mihael Lipovec 

 
 

__________________     __________________ 


